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Fråga för muntligt besvarande O-000011/2021
till kommissionen
Artikel 136 i arbetsordningen
Biljana Borzan, Jonás Fernández, Eero Heinäluoma
för S&D-gruppen

Angående: SPAC-bolag

Även om endast ett begränsat antal SPAC-bolag (Special Purpose Acquisition Companies) för 
närvarande är noterade på EU:s handelsplatser, tyder den senaste tidens aktivitet och 
medierapporter på att fler sådana företag kommer att ansöka om upptagning till handel på en 
handelsplats inom den närmaste framtiden. Även om investerarnas ökade intresse för EU-baserade 
företag är en välkommen trend, väcker denna utveckling också vissa frågor.

Mot denna bakgrund ställer vi följande frågor:

1. Bedömer kommissionen att EU:s regelverk och börsnoteringsregler i detta avseende är 
ändamålsenliga och lämpliga när det gäller investerarskydd, företagsstyrning och 
marknadsregler?

2. Anser kommissionen att det behövs ändringar för att hantera potentiella risker i samband med 
SPAC-bolag?

3. Hur bedömer kommissionen möjligheten att antalet omvända fusioner kan komma att öka i 
förhållande till antalet börsintroduktioner?

4. Skulle detta innebära en risk i fråga om finansiell stabilitet, aktieägarskydd och konkurrens?
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